
SNABBPROTOKOLL FRÅN RIKSDAGSDEBATTEN TORSDAGEN DEN 13 DECEMBER 2001

Anf. 112 TUVE SKÅNBERG (kd) replik:

Fru talman! Kenth Härstedt säger att en dag kommer vi förhoppningsvis att få
veta det, han känner sig övertygad om det. Jag delar den varma förhoppningen,
att en dag lyfts de ridåer som uppenbarligen ligger över en mängd av detaljerna
som hör hemma i detta ärende.

Vi har fått veta från statsrådet med vresig röst att man inte ens få ställa
frågan om mörkläggning. Men låt mig ändå fråga: När det var 137 överlevande
och bara några få besättningsmedlemmar, med de lojalitetskrav på sig som en
besättningsman har, som förhördes och intervjuades, varför tror Kenth Härstedt
som är överlevande på katastrofen att de övriga passagerna, dryga 130, inte
blev intervjuade?

Anf. 113 KENTH HÄRSTEDT (s) replik:

Fru talman! Den snällaste förklaringen skulle väl vara att man möjligen anser att
människor som har varit med om en så traumatisk händelse kanske inte kan
lämna ett bra vittnesmål om vad som har hänt. Men samtidigt faller den formen
av förklaring i det ögonblick man inser att psykologer och andra som är experter
på den här typen av verksamheter säger att vissa fungerar väl som vittne, andra
fungerar inte eftersom de fått panik eller varit så extremt stressade att de inte
har en bra minnesbild. Det finns inte en bra förklaring till varför ingen blev
intervjuad utom ett fåtal besättningsmän.

Anf. 115 KENT HÄRSTEDT (s) replik:

Fru talman! Jag vill göra en komplettering och yrka bifall till reservation nr 15.
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